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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/16-01/2 
URBROJ: 238-11-04/03-16-2 
 
Samobor, 18.03.2016. 
 
 

ZAPISNIK 
sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u srijedu, 17. 
ožujka 2016. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 
Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
  

Započeto u 16.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko Džepina, Damir 
Gorišek, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, Boris Makarun, 
Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, 
Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, Anica Vraneković  
 
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Petra Babojelić - opravdala, Petar Krešimir Bušljeta, Irena Kapor - 
opravdala, Stjepan Kozlina - opravdao, Linda Rossini Gajšak - opravdala, Vjeran Štublin, 
Ivan Vlainić  
 
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Željko Stanec - zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Zvonko Župančić, Željko Radovanić, Hrvoje Frankić, Mladen Ogrinc - pročelnici 

upravnih tijela Grada Samobora 
- Ana Huljev Domović - viša stručna suradnica za pravne poslove u Uredu gradonačelnika 
- Romina Galović, predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora  
- Petra Aralica - viša stručna suradnica za odnosu s javnošću u Uredu gradonačelnika 
- Josip Petrić - viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Sve vas lijepo pozdravljam, pozvani ste na 27. sjednicu 

Gradskog vijeća koju sam sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 16.00 
sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada 
Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Prije prozivke iskoristit ću sekundu, poslali smo anketni upitnik u 

kojem vas tražimo da se izjasnite da li želite primati naše Službene vijesti u tiskanom obliku 
ili ne. Iste su na vašim stolovima i mi smo još uvijek dužni po Statutu, a sada predlažemo 
promjenu toga, da vam te Službene vijesti dostavljamo, ali zagazili smo u digitalno doba i 
većina vas ima pristup Internetu, zapravo svi, a imate ih normalno i na vašim tabletima i na 
službenoj Internet stranici, pa ako više ne želite uzimati Službene vijesti u pisanom obliku 
molimo vas da samo zaokružite ne i da se potpišete, pa vas više nećemo maltretirati s tim 
Službenim vijestima na klupama. 

  
Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 27. sjednici prozivkom vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 18 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  
 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 26. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora održane 11.02.2016. godine. 

Da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 26. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 11. 

veljače 2016. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog 
reda. 

Pitam, da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 
za ovakav Prijedlog dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja Hrvatske poštanske banke 
d.d. u postupku javne nabave kredita za financiranje investicijskih projekata Grada 
Samobora 
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2. Prijedlog odluke o zaduženju Grada Samobora 
3. Izvješće o radu trgovačkog društva Energo metan d.o.o. za 2015. godinu i davanje 

prethodne suglasnosti na prijedloge odluka  
4. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o zajedničkoj provedbi mjera 

gospodarenja otpadom s Gradom Kutinom  
5. Ostale informacije. 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
tijela Grada Samobora, a vezano uz izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada prema članku 142. Poslovnika Gradskog vijeća. 
 
 
 MAJA GRAČANIN - Imam dva pitanja. Prvo molila bih resornog pročelnika da nas 
izvijesti o stanju radova na obali rijeke Bregane, odnosno u kojoj su oni fazi, hoće li se 
nastaviti i što će točno obuhvaćati. Pitanje se odnosi na cijelu obalu rijeke, a osobiti na 
područje tzv. Breganskog Sela i ušća rijeke Bregane sa Savom. 

Drugo pitanje, što Grad čini po pitanju nelegalnih odlagališta otpada, jer je skupina 
građana primijetila i obavijestila me da se stvara sve veće nelegalno odlagalište otpada pokraj 
ceste na dionici od Bobovice do semafora na Betonki. Zanima me postoji li mogućnost da 
Grad putem svog komunalnog poduzeća brošurama detaljnije upozna građane s odvajanjem 
otpada na reciklažom dvorištu i zelenim otocima. 

 
BORIS MAKARUN - Dva kratka pitanja. Ulica Baltin Jarak dosta davno se počela 

pripremati za asfaltiranje, to nije učinjeno. Pitam, kada će biti asfaltirana Ulica Baltin Jarak 
bar u onom dijelu koji je pravno riješen, jer znam da je nešto bilo oko tih pravnih zavrzlama. 
Ono što mogu napomenuti je da dio ulice je čak i asfaltiran pa u tom dijelu bi bilo potrebno 
samo sanacija. Znači ponavljam pitanje, kada će se prići asfaltiranju te ulice? 

Drugo pitanje je izgradnja nogostupa u Ulici Dugava u dijelu od izletišta Milečkog do 
kapele Svetog Josipa. Kod izletišta Milečkog zaustavlja se autobus i školska djeca izlaze iz 
njega i pješke dalje odlaze tim dijelom, pa mislim da su u velikoj opasnosti i da je to 
prioritetno zbog same djece, jer moramo imati u vidu nezgodu koja se nedugo dogodila u 
Galgovu zbog slične situacije. Molim gradske oce da se što prije iznađu sredstva i da se na 
tom dijelu izgradi nogostup. 

 
ZVJEZDANA SEČEN - Zanima me kako se odvija legalizacija objekata koji su u 

vlasništvu Grada? Naime, na području Gradske četvrti Giznik-Anindol imamo nekoliko rak-
rana, tu je taj dvorac Vagner, a također je i igralište u Langovoj. To su veliki problemi. 
Stvarno svi ljudi upozoravaju, stanovnici, i stanovnici općenito Grada. Dakle, nešto je tu bilo 
da bi se to igralište uređivalo. Zanima me gdje je taj projekt zapeo? Što je po projektnim 
zadacima zamišljeno da će biti na tom igralištu?  

 
IVAN HORVAT - Imam jedan prijedlog. Radi se o cesti Grdanjci - Bregana, i to u 

onom dijelu kod igrališta koji je ostao nezavršen prilikom rekonstrukcije ceste Grdanjci - 
Bregana. Kao da su tamo dva "ležeća policajca", zub ceste je podignut i kad idu automobili to 
se odražava na vrlo neugodnu trešnju kao da prelazite preko "ležećeg policajca". Predlažem 
kada bude nekakvo asfaltiranje ili nešto u blizini da se komad toga odreže i iznivelira ili da se 
kompletan taj komada od 150 metara završi kao što je bilo i planirano. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Staneca, zamjenika gradonačelnika da 

odgovori na postavljena pitanja. 
 
ŽELJKO STANEC - Prvo pitanje je bilo postavljeno resornom pročelniku gosp. 

Župančiću, no pošto sam dobro upoznat u cijelu proceduru i odvijanje te dinamike uređenja 
vodotoka Bregane osobno sam sudjelovao na nekoliko sastanaka u Hrvatskim vodama pa 
mogu i ja odgovoriti na to pitanje, ako bude pročelnik imao kakvu nadopunu sigurno će me 
nadopuniti. 

Što se tiče samog tog vodotoka ima određenih problema, to zna i predsjednica 
Mjesnog odbora Bregana, krenuli smo sa čišćenjem tog vodotoka, čak je bila napravljena 
jedna tehnička dokumentacija na temelju koje bi se uređivala i obala od Gradanjci pa skroz do 
Breganskog Sela. Došli smo do rješenja uređivanja tog vodotoka, nastali su problemi što se 
tiče samih zaštitara prirode, odnosno Ministarstva zaštite okoliša koje se suprotstavilo na 
način zaštite određene vrste koja je pod zaštitom, odnosno na tom vodotoku bazira se onaj dio 
nature 2000. Ponovno smo otišli na taj sastanak u Hrvatske vode, doslovce s razlogom, ne 
zanima nas, odnosno zanima nas, ali jednim dijelom najviše nas zanima zaštita stanovništva 
Grdanjaca i Breganskog Sela. Izričito smo insistirali na tome da se nađe neko rješenje. Sada 
moram malo reći vas je zanimalo prvenstveno Bregansko Selo, ali moram se nadovezati na 
Grdanjce jer smo riješili jedan problem odnosno što je dogovoreno. Dogovoreno je da će Grad 
Samobor izraditi projektnu dokumentaciju za nogostup od Grdanjci u smjeru prema 
Breganskom Selu, taj dio nogostupa bi Grad Samobor iz svog Proračuna napravio, a dio 
utvrde obale izvele bi Hrvatske vode. Radi se kompletan projekt uređenja koji bi bio 
sufinanciran preko Europske unije što bi obuhvatilo kompletno uređenje tog vodotoka 
Bregana. Treba se napraviti određena studija, kompletna studija i zaštite da ne bi Ministarstvo 
prirode imalo nikakvih primjedbi na način na koji bi se uređivao taj vodotok. To još do dan 
danas nije napravljeno, kada budemo imali kompletnu studiju i način na koji se bude to 
izvodilo, na način da unutra dođe bager i tovari van iz vodotoka Bregana onaj pijesak, 
odnosno naplavine, taj način sanacije vodotoka, na žalost, nije dozvoljen. O bilo kakvim 
akcijama i projektnoj dokumentaciji koja će se raditi na tom vodotoku ovo Gradsko vijeće će 
biti izvješteno.  

Što se tiče nelegalnog odlagališta otpada od naselja Bobovica prema Betonskoj cesti, 
to stvarno ne znam da su tamo neka ilegalna odlagališta tog otpada, ako postoji Komunalno 
redarstvo mora raditi svoj posao, pa bi najbolje bilo kada bi se mogla kazniti ona osoba koja 
dostavlja taj otpad, a ne osoba na čijoj je to parceli. Pojačat ćemo rada Komunalnog redarstva 
na svim ilegalnim deponijama. 

Ulica Baltin Jarek na postavljeno pitanje gosp. Borisa Makaruna, i on je sam u svom 
pitanju naveo i zna da su bili određeni problemi što se tiče rješavanja imovinsko-pravnih 
poslova. Pred tri godine ta cesta se trebala asfaltirati, no međutim došlo je do određenih 
problema samih sumještana na toj dionici ceste i jednostavno smo s kamionom asfalta i s 
finišerom morali napustiti to gradilište pošto cesta nije imovinsko-pravno riješena. U 
postupku je rješavanje imovinsko-pravnih poslova, onaj dio od vodospreme prema Konščici, 
taj dio se može asfaltirati i to ste dobro spomenuli i ove godine bi ta cesta trebala izlazak na 
Konščicu, odnosno uz dućan bi trebala biti riješena, a ovaj dio dok se ne riješi imovinsko-
pravno. Problem postoji i samih vlasnika svojih parcela jer imaju neriješeno imovinsko-
pravne poslove na svojim parcelama, dok oni to unutar sebe ne riješe ne možemo riješiti niti 
problem same ceste.  

Izgradnja nogostupa od Milečkoga do Svetog Josipa mislim, ali može me pročelnik 
Zvonko Župančić ispraviti, da nije u programu za ovu godinu, ali pretpostavka je, i moja 
osobna, i vas vijećnika da bi stvarno trebao taj nogostup biti izgrađen, pa se može kod 
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izmjene programa i rebalansa staviti taj nogostup u program, s obzirom na djecu. Mislim da bi 
trebao biti prioritet izgradnja tog nogostupa jer je to glavna cesta. 

Legalizacija objekta to će odgovor dati pročelnik gosp. Mladen Ogrinc. 
Zahvaljujem se na prijedlogu i taj prijedlog bude sigurno usvojen, od uvaženog 

vijećnika gosp. Horvata, već smo u par navrata i sami uvidjeli taj problem da 150 metara te 
dionice od Grdanjci prema igralištu Bregana stoji nezavršen. Prvom prilikom kada se budu 
stvorile okolnosti da se može taj dio poslova napraviti sigurno, da će td Komunalac taj dio 
posla urediti. 

Još jednom molim gosp. Ogrinca da odgovori što se tiče legalizacije objekata u 
vlasništvu Grada Samobora. 

 
MLADEN OGRINC - Poštovana vijećnica će dobiti u pisanom obliku odgovor na 

ovo pitanje. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za riječ? - Nitko, zaključujem 
Aktualni sat. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 
prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
 
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 
odabiru najpovoljnijeg ponuditelja Hrvatske poštanske banke d.d. u postupku javne nabave 
kredita za financiranje investicijskih projekata Grada Samobora. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da se u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja  

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
ANICA VRANEKOVIĆ - Javila sam se kratko za raspravu iz razloga što je gosp. 

pročelnik rekao da je kod izglasavanja Proračuna za 2016. godinu izglasano i ovo zaduženje, 
to je točno, zato što ovo Gradsko vijeće ima dovoljan broj ruku, ali ovo je veliko zaduženje za 
Grad Samobor i u dugom vremenskom periodu. Kad bi od tog zaduženja bili rađeni neki 
kapitalni objekti, onda bi po nama, odnosno po meni možda i imalo nekakvog rezona, 
međutim svi ti projekti, sve je to potrebno, ali to je toliko veliko zaduženje da mislim da to 
neće biti kvalitetno i u redu. Zanima me 2013. godine kada je ova koalicija išla na izbore, 
zašto tada nije bilo u izbornom programu riječi da će Grad Samobor biti zadužen s ovakvom 
velikom količinom novca. Mislim da to baš ne bi bilo u tom momentu oportuno i da bi 
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rezultati bili drugačiji. Definitivno se s ovakvim zaduženjem ne slažem i mi ćemo, vjerojatno 
i kolega, glasati protiv toga. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 
Hrvatske poštanske banke d.d. u postupku javne nabave kredita za financiranje investicijskih 
projekata Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za"  i 2 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se ponuda ponuditelja HRVATSKA POŠTANSKA BANKA d.d., Jurišićeva 

4, Zagreb, OIB: 87939104217, broj 1/2016-GRAD SAMOBOR od 4.3.2016. godine u 
iznosu od 4.936.593,57 kuna bez PDV-a za NABAVU KREDITA ZA FINANCIRANJE 
INVESTICIJSKIH PROJEKATA GRADA SAMOBORA, nakon provedenog otvorenog 
postupka javne nabave velike vrijednosti pod evidencijskim brojem 2-VV-16-1, koji je 
objavljen u Elektroničkom oglasniku javne nabave pod brojem 2016/S 002-0001295. 
 

II. 
Temeljem članka 11.a stavka 1. točke b) Zakona o porezu na dodanu vrijednost 

(Narodne novine br. 73/13., 99/13., 148/13., 153/13. i 143/14.) dugoročni kredit kao i sve 
pripadajuće kamate i naknade po istom su oslobođene plaćanja PDV-a. 
 

III. 
Odobrava se donošenje odluke o odabiru za ponudu iz točke 1. ovog zaključka. 

 
IV. 

Temeljem članka 99. stavka 3. Zakona o javnoj nabavi, sklapanje ugovora o javnoj 
nabavi iz točke 1. ovog zaključka uvjetovano je suglasnošću mjerodavnog tijela, stoga će 
se ugovor o javnoj nabavi kredita iz točke 1. ovog zaključka potpisati u trenutku 
pribavljanja suglasnosti Vlade Republike Hrvatske na dugoročno zaduživanje Grada 
Samobora, sukladno članku 87. Zakona o proračunu (Narodne novine br. 87/08., 136/12. 
i 15/15.). 
 

V. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Ugovora iz točke 4. ovog 

zaključka, a po ishođenju suglasnosti Vlade Republike Hrvatske. 
 

VI. 
 Sredstva za nabavu iz točke 1. ovog zaključka u iznosu od 4.936.593,57 kuna bez PDV-
a sastoje se od cijene kamata u iznosu od 4.811.593,57 kuna, što je osigurano u Razdjelu 
008, Program Financiranje komunalnog i društvenog razvoja grada, Aktivnost Otplata 
kredita, podskupina 342 (Kamate po kreditima Grada), te cijene jednokratne naknade za 
obradu kredita u iznosu od 125.000,00 kuna što je osiguranu u Razdjelu 002, Program 
Proračunska zaliha, Aktivnost Proračunska zaliha, podskupina 385 (Proračunska zaliha) iz 
Proračuna Grada Samobora za 2016. godinu. 

 
 

http://www.zakon.hr/cms.htm?id=211
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=4582
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AD2.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

zaduženju Grada Samobora. 
Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su 

sljedeća radna tijela: 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
BORIS MAKARUN - Kada je zaduženje Grada u pitanju, oni koji su duže u ovom 

cijenjenom domu, znaju moje stajalište, vrlo često sam znao žučno o tom pitanju razgovarati. 
Meni je jasno da Željko mora braniti i ja mu ne osporavam da on to brani. Ja bih se složio sa 
zaduženjem kada bi bila neka kapitalna investicija u pitanju, složit ću se da je Centar mladih i 
Vatrogasna postrojba kapitalna investicija. Iz materijala je vidljivo da je dio sredstava kredita 
s predviđa potrošiti za ono što su do sada financirali iz redovitih sredstava, a to je održavanje i 
rekonstrukcija nerazvrstanih cesta, izgradnja domova, mostova itd. Svakodnevno također 
slušam po tribinama gradonačelnika da Grad odlično stoji, osim toga prenosimo sredstva iz 
godine u godinu, a ono što je najvažnije uvijek kad je zaduženje Grada u pitanju uvijek si 
postavim jedno pitanje. Da li bi to isto svatko od nas načinili kod sebe doma? To sam, koliko 
se ne varam, i kod zadnjeg zaduženja rekao i mislim da to ljudi jednostavno ne doživljavaju 
na ovaj način kako je to nama Željko prenio. Možda bi bilo poštenije postaviti pitanje ljudima, 
izaći na referendum i postaviti pitanje ljudima, da li se slažu sa zaduženjem ili bi bilo možda 
poštenije uvesti prirez. Nemojte sada to krivo iskoristiti, ne prizivam ga, ali bi bilo poštenije 
postaviti pitanje ljudima, pa javnost neka veli. Ovo je mišljenje tu vas nekoliko, moje je 
drugačije, znači možda većina razmišlja na način kao ja. Svi izdvajamo sredstva koja ulaze u 
gradski proračun, a o njihovom trošenju tih sredstava možemo utjecati jako malo. Ja jako 
malo mogu utjecati na ovo o čemu pričam tu četiri godine, a to je izgradnja, kad smo već kod 
trošenja sredstava za komunalnu infrastrukturu, a to je jedan onaj širi dio kod mene gore 
kojeg zastupam i mislim da se jako malo na tom dijelu i radi, a da ne velim o posljedicama 
svega toga. 

Zaključit ću s jednom situacijom kad već trošimo ta sredstva zaduženja. Ovo godine 
ističe jedan kredit, a to je kredit nogometnog centra, umjetna trava. Nogometni centar je takav 
jadan kakav je, najlošiji u Zagrebačkoj županiji, to sam rekao pa se netko ovdje uvrijedio, sela 
imaju bolja igrališta, ne samo kvalitetnija igrališta nego i bolju infrastrukturu na igralištu nego 
što imamo mi u Samoboru. Sam stadion od Univerzijade, koja je bila hvala Bogu 1987. 
godine, osim što je šminka, farbani itd., nije uloženo u njega ništa. Mi nemamo ni adekvatnu 
nadstrešnicu itd., pa smo mogli par-sto tisuća kuna podijeliti i za to, izgradnju kvalitetne 
infrastrukture za djecu koja tamo treniraju, kad smo već mislili na sve mogli smo misliti i na 
taj dio građana koji se bave sportom. 

Da skratim i da završim s time, mi vijećnici HDZ-a bit ćemo protiv ovakvog 
zaduženja. 
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ANICA VRANEKOVIĆ - Samo ću se kratko javiti i odgovoriti gospodinu 
pročelniku da sam već čula u ovih pet i pol godina istu ili sličnu rečenicu da ćemo 
jednoglasno biti za to. U gradskim vijećima postoji oporba koja kad misli da nije u redu ono 
što se predlaže ne diže ruku za to, za to ruku diže koalicija koja je za to određena. 

Sada ću se nadovezati jednom kratkom nadopunom jer vidim tu izgradnju društvenih 
domova, kada je bila aktualna Gmajna koja bi trebala biti dohodak za Grad navodno veliki, a 
sada vidimo da se tu 5.000.000,00 kn za njezinu infrastrukturu predviđa. Gradonačelnik mi je 
na moje postavljeno direktno pitanje, kad će biti izgrađen društveni dom u Maloj Rakovici 
koje nema društveni dom i po svemu sudeći ako se neke političke konstelacije ne promjene u 
Gradu neće još dugo imati, odgovorio mi je kad Gmajna bude uvedena u funkciju. E sada 
vidim ja da se tu predviđa da se gradi komunalna infrastruktura, ali ne vidim da je negdje 
napisano izgradnja društvenog doma. Molim vas da mi odgovorite na pitanje Rakovčana i 
njihove djece, odnosno njihovih roditelja; kada će konačno biti taj društveni dom negdje 
uvršten, a uz njega nekakvo i dječje igralište? Ako se već na taj način radi, da bi i ta djeca 
imala pravo od takvog zaduženja, koje će plaćati njihovi roditelji, nekakvu "korist". 

 
ŽELJKO STANEC - Moram se malo nadovezati na primjedbe vijećnika Borisa 

Makaruna i vijećnice gđe Anice Vraneković. Sigurno ova gradska uprava dok smo na čelu 
neće uvoditi prirez. Kreditno zaduženje nema apsolutno nikakve veze s prirezom i ne znam 
uopće zbog čega ste spomenuli taj prirez. Još jedanput, ova gradska uprava dok je na čelu 
neće uvoditi prirez, novi namet našim građanima. 

Par puta sam spominjao kreditno zaduženje, sigurno oporba mora to govoriti i mogu se 
čak jednim dijelom i složiti, no međutim uvijek sam našao obrazloženje kada idete graditi 
kuću morate onda izvaditi kredit da kuću napravite za godinu ili dvije i onda se unutra uselite, 
ali možete i kuću raditi s nekim primanjima i onda će to trajati deset ili više godina. Razlog 
ovog kreditnog zaduženja, to je pročelnik Radovanić vrlo lijepo objasnio, pokretanje 
investicije općenito, pokretanje građevine, trgovine u Gradu Samoboru od koje će svi 
stanovnici Grada Samobora imati koristi. Grad Samobor ima financijsku stabilnost, sigurno da 
nema te financijske stabilnosti, nitko se ne bi odlučio na ovakvo kreditno zaduženje. Interes 
gradske uprave da se ovi objekti, odnosno projekti završe ove godine, to je jedini razlog ovog 
kreditnog zaduženja. S obzirom na dobre pokazatelja, što je ponovno gosp. Radovanić rekao, 
porez na dohodak imamo u prva dva mjeseca, prihod od poreza na dohodak 4.000.000,00 kn 
veći nego 2015. godine. Znači svi izvori od komunalnog doprinosa, od komunalne naknade, 
poreza na dohodak, naš proračun se dobro puni i nema razloga da Grad Samobor s obzirom 
jer neki krediti izlaze, ne bi se radi ove investicije zadužio. To je jedan od opravdanja. 
 Što se tiče toga zbog čega se nije ulagalo u nogometno igralište, ovo što gosp. 
Makaruna posebno interesira, odnosno on se i zalaže kroz cijelo Gradsko vijeće od kada je on 
vijećnik u Gradskom vijeću Grada Samobora za nogomet na području grada Samobora. 
Osobno sam mu zahvalan, ali ne možete gosp. Boris Makarun reći da kroz niz prethodnih 
godine na igralište Nogometnog kluba Samobora i objekta nije ništa uloženo, to je čista laž. 
Ova gradska uprava i Samoborski športski savez i sredstva preko sportskih objekata ulažu su 
u igralište, odnosno opremanje infrastrukture na nogometnom igralištu, konkretno NK 
Samobor, ne samo njega nego i okolnih igrališta koja su u vlasništvu Grada Samobora. 
 
 BORIS MAKARUN - Znao sam da će moje pitanje, što se tiče, ajde nazovimo to, 
prireza izazvati ovakve reakcije. Slabo ste me Željko slušali, vjerojatno ste umorni kao i ja jer 
niti ja nisam reagirao kod glasanja, kada sam rekao da li postaviti pitanje ljudima pa neka 
ljudi kažu na jednom gradskom referendumom da li bi bilo poštenije to ili ovo. Kredit je 
namet isto, kako hoćete, samo što ja na taj kredit ne mogu utjecati, ne mogu utjecati da ćete vi 
kod mene u Galgovu nešto napraviti. Iz tog kredita vi ćete napraviti ovo što ste predvidjeli tu 
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što nam stoji u materijalima, pa čak ne mogu ljudi, niti zakoni utjecati ničim. Da se bar 
pokazala volja pa da se stavilo tamo unutra da će se napraviti građevinska dozvola za 
društveni dom u Rakovici, jer sigurno ako ga ne napravite sada, neće ga napraviti niti bilo 
koja vlast koja dođe tu ili će ga napraviti vrlo, vrlo teško. 
 Kad govorim o nogometnom stadionu, ja znam o čemu govorim, hajmo se ravnati sa 
Zaprešićem, Goricom, Dugim Selom, Vrbovcem, gradovima koji su osim Gorice manji 
gradovi nego mi. Mislim da smo mi razvijeniji i da imamo, hajdemo nazovimo to, veći 
imidžom u Zagrebačkoj županiji i RH, nego što imaju oni. Kada govorim o tim gradovima 
onda govorim o stadionima njihovim kao što su same nadstrešnice, popratni objekti koji su tu. 
Mi smo tu izgradili umjetnu travu za koju hvala Bogu ove godine nam ističe kredit, pa sam na 
pragu toga i rekao što sam rekao, zar ne bi bilo pametno i tu predvidjeti milijun ili milijun i 
pol kuna, pa da izgradimo i uredimo, a na kraju krajeva da neke uvjete poboljšamo tamo tim 
ljudima, a ne samo nogomet. Na kraju krajeva na tom igralištu mogu igrati i ostali samoborski 
klubovi, a na kraju krajeva dešavaju se i neke druge stvari kao što su vatromet itd., jer ljudi 
tamo sjede, pada kiša pa moraju iznad sebe imati kišobran. Dapače, sve te stadione koja sam 
nabrojio u prethodnom dijelu svog izlaganja imaju nadstrešnice i ljudi se mogu sakriti od 
vremenskih nepogoda. Na pragu toga sam i govorio zašto nismo predvidjeli par sto tisuća 
kuna i nismo morali par milijuna kuna, da pokažemo volju da hoćemo to napraviti. 
 Što se tiče samog igrališta ono je vrlo kvalitetno, ono je jedno, možda, od 
najkvalitetniji u Hrvatskoj, no međutim,ovaj dio tu kaskamo i upravo je to bilo rečeno. Mislim 
da bi onda bilo pošteno, ako se već zadužujemo za neke stvari koje smo do sada iz redovitih 
sredstava financirali, da stavimo tu i ovaj dio, jer jedan veliki dio građana tamo na tom 
objektu trenira i bavi se sportom, a na kraju krajeva održavaju se i neka kulturna zbivanja na 
tom objektu. 
 
 ŽELJKO STANEC - Dat ću samo kratki odgovor. Mislim nadstrešnica gosp. 
Makarun, pa nije to kapitalni objekt. To bi bilo po meni smiješno da se opće navodi 
nadstrešnica nogometnog kluba, jer se to da napraviti iz redovitih sredstava, uopće je smiješno 
da bi se takav objekt navodio za kreditno zaduženje.  
 Zaboravio sam još jedan odgovor gđi Anici Vraneković za društveni dom za MO Mala 
Rakovica. Sigurno da je ova gradska uprava predvidjela i govorili smo, a i sam gradonačelnik, 
to ste dobro rekli, da je rekao, na nekim od prethodnih sjednica Gradskog vijeća, da bi išli u 
izgradnju tog društvenog doma. Da bi se stvorili opće preduvjeti, da bi krenula neka izgradnja 
sigurno se treba napraviti prethodno i ceste na toj Gmajni i kompletno urediti infrastruktura 
kako bi se stvorili oni prvi bitni preduvjeti da bi se uopće moglo ići kasnije u izgradnju tog 
društvenog doma. Ova gradska uprava ima u planu, ne ove godine, ali sigurno 2017. godine 
izgradnju društvenog doma za MO Mala Rakovica. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Shvatila sam da ste zaboravili odgovoriti, međutim meni 
je odgovoreno tada, ako me sjećanje dobro služi, a mislim da da, da će to biti izdvojena 
parcela na kojoj će se graditi društveni dom. Ako je to izdvojena parcela, onda za tu izdvojenu 
parcelu nisam baš sigurna da treba toliko puno infrastrukture, jer znam na kojem je djelu ta 
izdvojena parcela prema samoj Rakovici, pa mislim da je tu vjerojatno u pitanju samo cesta i 
voda do toga. Moram već naglasiti kada sam već uzela riječ, da je cijela ta priča od prošlog 
mandata i od MO Male Rakovica kada je predsjednik MO na višekratne naše upite odgovarao 
nam da će najprije Rakovica dobiti neki prostor u bivšoj vojarni, što se od toga definitivno 
odustalo i mislim da je to u redu, jer mislim da ljudi iz Rakovice da imaju u vojarni svoj dom 
da to nije primjereno. Na kraju nam je rekao da je gradonačelnik obećao, e sad ja vama mogu 
obećati da ću sutra doći na kavu, ali obećanje je obećanje. To treba negdje dokumentirati, da li 
je zakazao MO, ja tu u ovom momentu ne znam, ali mi je jako interesantno da su dva 
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društvena doma upisana u ovom djelu, a da društveni dom za Malu Rakovicu nije. Vi koji ste 
blizu tamo jako dobro znate da mi moramo platiti za struju i vodu kada imamo sastanak, ne 
samo stranke nego i MO, a da ne pričam o nečem drugom. To je stvarno nešto što je trebalo 
biti u ovom dijelu, kada je već tako, jer smatram da sve ovo što je nabrojeno nisu kapitalni 
objekti, vjerojatno imamo različita mišljenja o tome. Vi vjerojatno smatrate da su kapitalni 
objekti, jer će poduzeća koja rade raditi pa će ljudi imati posao, OK, ali mislim da ovaj dio 
nije korektan da se na taj način propustilo. 
 
 MARINKO DŽEPINA - Naime, da ne prođe ova rasprava da se od nas nitko ne javi, 
ja bih samo rekao da podržavam ovu odluku o zaduženju Grada Samobora iz razloga što su 
ovom odlukom striktno ili strogo namjenska sredstva navedena za projekte u koje će se 
utrošiti. To je ono što ovdje imamo pred sobom i što je razvidno kuda i zašto ti novci odlaze. 
Samo ću se malo vratiti na jednu situaciju, osobnu situaciju, kada bih mogao sebi ili svojoj 
obitelji ili svojoj djeci od svoje plaće za deset posto dignuti nekakav kredit da si poboljšam 
standard, da si uredim djetetu sobu ili da napravim neku investiciju značajnu za svoju obitelj, 
sigurno da bi to uz ovakve financijske pokazatelje napravio. Ono što zaista smatram, ovdje su 
dvije izuzetne, po meni, vrijedne stvari koje će se napraviti, a to su Centar za mlade i 
Vatrogasna postrojba. Ako pogledamo u kojim uvjetima nam radi Vatrogasna postrojba, kako 
izlazi, koji su to manevri da se Javna vatrogasna postrojba izvuče iz grada, takvih uvjeta, 
moram reći, bavim s tim dijelom, nigdje u Republici Hrvatskoj nema. Sve ovo drugo isto tako 
podržavam, jer stu to strogo namjenska sredstva koja su evidentirana, navedena za projekte 
koji ovdje u ovoj odluci se nalaze. 
 
 IVAN HORVAT - Mene kao vijećnika potpuno zadovoljava obrazloženje koje nam je 
dao pročelnik Radovanić, ne zbog toga što sam ja član, kako bi se reklo, većine, nego kao i 
čovjeka. Ja sam si pogledao za što su sva ta sredstva namijenjena i teško je sada tu nešto reći 
da to ne treba. Da li je umjesto nečega od ovog moglo biti nešto drugo, moglo je, ali za sada 
smo se opredijelili za ovo. Ja ću mirne duše glasati za ovaj prijedlog, jer gledajmo Gmajnu 
treba urediti i to su značajna sredstva, zamjenske mostove da li trebamo, trebamo, prva 
poplava opet će nam tri mosta odnijeti i ljudi će biti odsječeni totalno. Vatrogasna postrojba 
treba prostor, mladi trebaju prostor. Da li je dom Vrhovčak ili Otruševec ili neki drugi, to je 
sada diskutabilno, opredijelili smo se sada za ovo. Evo, zamjenik gradonačelnika je rekao da 
će ići i dom u Rakovici, a postepeno ćemo vjerojatno svim mjesnim odborima osigurati uvjete 
za rad. Vjerojatno ono što oporbu smeta je rekonstrukcija nerazvrstanih cesta, da li je to 
kapitalna investicija. To nije kapitalna investicija, ali je nužna potreba za naše građanstvo i 
ako ćete ljude ići pitati da li bi se za ovo dizalo kredit vjerujem da bi svi ovi ljudi iz rubnih 
područja bili za to da se diže, jer su u katastrofalnom stanju nerazvrstane ceste. Objeručke ću 
glasati za ovo. 
  
 BORIS MAKARUN - Evo s ovim ću završiti. Očito neki malo spavaju na ušima, jer 
osobno znam da sve ovo što je nabrojeno nisu kapitalni objekti. Radili smo i prije domove, a 
radit će se i poslije nas, ali ono što sam naglasio da se to uvijek radilo iz redovnih sredstava. 
Radili su se domovi i u Sv. Martinu, Konščici i Galgovu dijelom sredstava samih mještana 
Galgova, dijelom s gradskim sredstvima, a sada se radi dom u Petkovom Bregu, ali se ne 
zadužujemo za to. Ceste su se uvijek održavale ali nismo se zaduživali za to. Željko, ja isto 
znam da nije to kapitalna investicija, ali evo o mom trošku bit će mi drago da odemo malo da 
mi se pridružiš pa da vidimo kako to izgleda u Vrbovcu, Dugom Selu pa da usporedimo, iako 
su to gradovi i manji od nas i mislim da imaju manje proračune. Na kraju krajeva mi smo to 
mogli napraviti bez zaduženja, žalosno je ako mi moramo za redovno održavanje cesta dizati 
kredit. Znam da to ljudima treba, a deset godina ćemo to otplaćivati i što će biti kada te ceste 
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budu opet onakve kakve su danas, onda ćemo se opet zadužiti. Isto tako smo se zadužili za 
vrtić i što nakon trideset godina, a vijek trajanja tog vrtića je trideset godina, govorim o vrtiću 
u vojarni. Tih istih dimenzija je napravljen vrtić u Lučkom, i kada sam to ovdje na ovom 
vijeću govorio hajdemo kupimo hrvatsko svi ste me popljuvali, a vrtić u Lučkom ima vijek 
trajanja pedeset, šezdeset ili sedamdeset godina, a ovaj ima trideset. Što će biti poslije trideset 
godina? Nova zaduženja, pa ćemo imati novo zaduženje za cestu, novu zaduženje za neki 
dom itd. To je ono o čemu ja pričam. 
 
 ŽELJKO STANEC - Mislim da je ovo zadnje javljanje. Nije Boris Makarun ovo 
zaduženje za redovito održavanje, dajte to jedanput shvatite. To je izgradnja, tu se isključivo 
radi o izgradnji, ne o redovitom održavnju. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Da ne bismo nakon usvajanja ove točke pošli s nekakvim 
krivim promišljanjima ili stavovima, jer je izrečeno nešto što ovdje ne stoji. Kada govorimo o 
zaduženju, zaduženje je iz sredstava proračuna. Dakle, otplatni plan i sredstva za otplatu su 
planirana u Proračunu, ona su po čitavom nizu elemenata rashod, ali temeljem poznatog 
prihoda. Kada govorimo o nečemu što je ovdje bilo izrečeno, da bi eventualno građani što se 
ne usudim niti promišljati, a kamoli prizivati referendum na tu temu, plaćali to iz prireza. 
Dakle, da li bi se oni odredili za prirez, prirez je po vokaciji porez, prirez je novi namet, prirez 
je nešto što bi opteretilo građane s nečim novim i jasno prihodovno bi bilo u proračunu 
planirano. Mi ovdje nismo planirali za povrat ovih sredstava, koje nisam rekao pa sam našao 
za shodno da i to ostane u medijima, dvjesto pedeset kuna mjesečno, samo s osnova proračuna 
i pozicije tri milijuna godišnje. Dakle, u deset godina trideset milijuna, dakle manje nego je 
zaduženje danas Komunalca, jer sam spomenuo danas da je tri milijuna isto kapitalna obveza 
Grada prema otplati kolodvora. Dakako mogli smo mi možda i drugačije, iako je politika ta 
koja uvijek to određuje, ali u onom tehničkom dijelu provedbe ipak odjel i ja na čelu njega 
nudimo određena rješenja. Mogli smo najvjerojatnije bez kredita provesti neke od ovih 
investicija, ali nauštrb kulture, športa, socijale i svih ostalih programa, tog moramo biti 
svjesni. Gledajući realno ovu priču, ja danas ne nalazim za shodno da o ovome raspravljamo, 
bilo je eventualno prilike i vremena i prigode kada smo donosili proračun i kada smo se 
određivali za poziciju u proračunu izvor kredit zaduženja. Danas moramo biti zahvalni da je 
to zaduženje u ovakvom "jeftinom" iznosu, jer da vam samo spomenem da predradnje koje 
smo činili s bankama, niti jedan kredit se nije kretao ispod pet posto, pa smo i mi zato 
predvidjeli više novaca. Kredit Splita na trideset milijuna zaduženja prošlog mjeseca, 
pogledajte si na stanicama, je 4,90%. Dakle, umjesto da kažemo da bravo, na tržištu se 
osiguralo, ne zaslugom ove gradske vlasti ni mene kao pročelnika Radovanića, jeftin kredit, 
ali stvarno sticanjem okolnosti ovaj kredit i ova stopa i ovo što ćemo mi kasnije kumulativno 
s ostalim našim rashodima. Moramo ovdje ponovno biti svjesni da mi u ovoj godini imamo 
oko cca sedamdeset milijuna rashoda po investicijama, a nije sve u kreditu, imamo mi deset 
milijuna od ŽUC-a, imamo mi i naših cesta. Da se sada ne vraćam na priču koju smo davno 
prije donijeli, postoji čitav niz aktivnosti koje smo planirali iz redovitih priliva Grada, ovo je 
priliv koji će još jedno sinergijom, učinkom prema dobrobiti Grada, prema investiciji, a onda i 
prema građanima sasvim sigurno opravdati ovaj prijedlog i ovo što je pred vama danas na 
stolu. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Prvo znate da sam na ceste jako osjetljiva, ali ovo ako ja 
dobro čitam, a mislim da dobro vidim tu piše rekonstrukcija nerazvrstanih cesta, a ne piše 
nove ceste, to je jedna stvar. Druga stvar, nekako imam dojam iduća godina je izborna godina 
i po ovom što će se iz ovog ovakvog kredita raditi mislim da je to predizborni kredit. 
Predizborni kredit zbog toga jer ćete moći prstom pokazati, ovaj dom, ova cesta, ovo, ovo, je 
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ova gradska uprava napravila i na tom će se vjerojatno dobivati glasovi. Zanima me da li 
postoji u ovoj gradskoj upravi netko tko je zadužen za povlačenje nekih sredstava iz EU 
fondova, konkretno za mlade? Na kraju krajeva za infrastrukturu postoje EU fondovi iz kojih 
se može neka količina novaca dobiti, tako da se možda mogao i dio ovoga i na taj način 
povući. Ne mogu se oteti dojmu sada kada više čitam po stavkama da će to biti nešto što će se 
moći pokazati što smo mi napravili. Nemojte gosp. predsjedniče puhati, ja kao vijećnica imam 
pravo na svoje mišljenje. Neću završiti, hvala lijepa, jer mi ne date. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za raspravu? - Ne. 
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o zaduženju Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 2 "protiv") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 
o zaduživanju Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Izvješće o radu 
trgovačkog društva Energo metan d.o.o. za 2015. godinu i davanje prethodne suglasnosti na 
prijedloge odluka.  
 Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su 
sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu 
i dajem na glasovanje Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2015. 
godinu i davanje prethodne suglasnosti na prijedloge odluka. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 
"za") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2015. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog odluke o utvrđivanju godišnjih financijskih 

izvještaja za 2015. godinu, Prijedlog odluke o raspodjeli ostvarene dobiti za 2015. godinu, 
Prijedlog odluke o povećanju temeljnog kapitala društva iz ostvarene dobiti 2015. godine i 
Prijedlog odluke o izmjeni Društvenog ugovora trgovačkog društva Energo Metan d.o.o., u 
tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

III. 
 Prihvaća se Prijedlog plana investicijske izgradnje za 2016. godinu trgovačkog društva 
Energo Metan d.o.o., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 
 
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o zajedničkoj provedbi mjera gospodarenja 
otpadom s Gradom Kutinom.  

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog  odjela za komunalne 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu.  

Napominje da u odnosu na tekst Sporazuma u dostavljenim materijalima od strane 
Grada Kutine predlaže se da se u članku 1. kojim se definira osnivač Eko Moslavina, a to je 
Grad Kutina, spomenu i ostale suosnivače, a to je Grad Popovača, Općina Velika Rudina, 
Juventus d.o.o.  

Isto tako u članku 6. Sporazuma definira se razdoblje trajanja Sporazuma od 01. 
travnja 2016. pa do 30. lipnja 2017.godine.    
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su 
sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalnu djelatnosti  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
ANICA VRANEKOVIĆ - Ako smijem, postavila bih pitanje pročelniku, jedno 

kratko pitanje. Zanima me da li će se promijeniti nešto u cijeni odvoza smeća pojedinačno za 
kućanstvo nakon ovog ugovora ako se potpiše? 
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 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Osnovna intencija ovog Sporazuma kao i ovog drugog 
postupka kojeg provodi td Komunalac putem javne nabave je da cijena usluge za građanstvo 
ostaje nepromijenjena. Za sigurnošću moru reći da se neće mijenjati na više. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Ja ću si pribilježiti ovaj datum i tamo negdje možda za 
šest mjeseci, tako da imam da ne kažem opet netko je rekao. 
 
 ŽELJKO STANEC - Evo da ne bude ostalo samo na pročelniku gosp. Zvonku 
Župančiću, ja osobno i ova gradska uprava možemo tvrditi da povećavanja cijena odvoza 
mješovitog komunalnog otpada na području grada Samobora sigurno neće biti.  
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o 
zajedničkoj provedbi mjera gospodarenja otpadom s Gradom Kutinom.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Odobrava se uspostava međusobne suradnje između Grada Samobora i Grada Kutine, 

a koja se odnosi na zajedničku provedbu mjera gospodarenja otpadom, o čemu će se sklopiti 
poseban Sporazum o zajedničkoj provedbi mjera gospodarenja otpadom, u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu.  
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Sporazuma iz točke I. ovog 

zaključka. 
 
 
 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 
 
Sljedeća sjednica Gradskog vijeća održat će se 31. ožujka 2016. godine u 14.00 sati. 
 
Da li se netko javlja za riječ? 
 
 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 
  Dovršeno u 17.25 sati. 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK  
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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